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Datum 11 februari 2022

Steller vragen Ad de Graaf 

Over agendapunt Raadsvergadering 17 februari 2022 - ag.punt 7; Ambachts- en 
Baljuwhuis, 

Op bladzijde 2 van de adviesnota aan de raad informeert het college de raad over de 
toezegging van de wethouder in september 2021. Bij het vierde gedachtestreepje op 
bladzijde 2 staat de volgende passage: “Wethouder geeft in datzelfde gesprek aan dat zij na 
de raadsvergadering en nadat alle commotie (persaandacht) was afgelopen, samen met Boris 
Bayer Beheer wil kijken naar de mogelijkheden van een gezamenlijke koop van Boris Bayer 
Beheer en de vader van de aandeelhouder van Boris Bayer Beheer” (onderstreping door 
PvdA).

Tijdens de commissievergadering van 10 februari 2022 was de lezing van de wethouder een 
heel andere.  De wethouder formuleerde het als volgt: “We kunnen overal over praten maar 
we gaan eerste deze procedure – dus tot het koopproces helemaal rond is – aflopen”  
(onderstreping door PvdA) 

Deze twee versies kunnen niet allebei waar zijn. In de eerste versie geeft het college aan dat 
de wethouder heeft toegezegd nog te willen kijken naar de mogelijkheden van een 
gezamenlijke koop van zowel Bayer als zijn vader. In de tweede versie geeft de wethouder 
aan dat dat niet is gezegd en dat eerst het volledige koopproces moet zijn afgerond.  

Vraag: Wil het college aangeven welke uitspraak juist is en welke uitspraak onjuist is.
De wethouder vindt dat de laatste versie klopt. Dit wordt bevestigd door een tweede 
persoon die ook aanwezig was bij het gesprek.


